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SÆDE/RYG: Fuldpolstret i læder eller stof. STEL/BORDPLADE: Stål, pulverlakeret i strukturlak. TILBEHØR: Koblingsbeslag.

// SEAT/BACK: Fully upholstered in leather or fabric. BASE/TABLE TOP: Steel, powder coated in grained lacquer. ACCESSORIES: Linking device.

/ SITZ/RÜCKEN: Vollgepolstert in Leder oder Stoff. GESTELL/TISCHPLATTE: Stahl, pulverbeschichtet mit Strukturlack. ZUBEHÖR: Verbindungssbeschlag.

SÆDE/RYG + VÆGGE: Fuldpolstret i læder eller stof. STEL: Lakeret træ. BORDPLADE OG GAVLE: Linoleum, laminat og træ.

// SEAT/BACK + WALLS: Fully upholstered in leather or fabric. BASE: Lacquered wood. TABLE TOP AND GABLES: Laminate, linoleum or wood.

/ SITZ/RÜCKEN + WÄNDE: Vollgepolstert in Leder oder Stoff. GESTELL: Lackiertes Holz. TISCHPLATTE UND GIEBELS: Laminat, Linoleum oder Holz.

MO 5361 MO 5362 

60 60

MO 5355 MO 5350

60

60 70

45 45
82,5

24
45,5

130

43

63 86

63 63 63

MO 5354 MO 5356 MO 5357

130

43

126

43

186

130

5050

MO 5381 MO 5382

120 180

ADDI & ADDI MEETING 
DESIGNED BY FRIIS & MOLTKE DESIGN

ADDI MEETING
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Addi er tænkt som et fleksibelt møbelelement, der kan bruges i mange forskellige sammenhænge, hvor mennesker 
mødes. Serien består af en række enkle moduler på 60x60x24 cm, der hurtigt kan kombineres og varieres efter 
behov. Omfatter siddemoduler med og uden ryg samt bordmoduler. Addi Meeting er en spændende udvidelse af denne 
serie – et møbel med høj afskærmning på sider og ryg, der tilbyder et mere privat “rum i rummet” Addi Meeting fås 
standard i 1, 2 og 3 personers moduler. Modellen til 1 person måler indvendigt 80cm i bredden og 60 cm i dybden. 

// The purpose of Addi is as a flexible furniture element, ideal where people meet in various connections. Addi 
consists of a number of modules 60x60x24 cm, easily combined and varied as required. The range includes seating 
modules with and without back as well as table modules. Addi Meeting is an exciting new development within this 
series – a furniture element with high, screening walls on the sides and the back, offering a more private “room in 
the room”. Addi Meeting is available as 1-, 2- and 3-seater modules. The 1-seater model measures internally 80 cm 
in width and 60 cm in depth. 

/ Addi ist als ein flexibles Möbelelement gedacht, das in vielen verschiedenen Zusammenhänge, wo Menschen 
sich treffen, verwendet werden kann. Die Serie besteht aus Einzelmodulen mit den Massen 60x60x24 cm, die sich 
schnell nach Bedarf kombinieren und variieren lassen. Zur Serie gehören Sitzelemente mit und ohne Rücken sowie 
Tischelemente.  Addi Meeting ist ein spannende Neuentwicklung dieser Serie – ein Möbel mit hoher Abschirmung 
auf Seiten und Rücken, der einen mehr privaten ”Raum im Raum” anbietet. Addi Meeting ist lieferbar als 1-, 2- 
oder 3-Sitzer. Das Innenmass des 1-Sitzer Meeting ist 80 cm und das Tiefenmass 60 cm.
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